
                                                                                                          ПО-24/28.03.24г. 
 

 

ПИТАНЕ 
 

от ЕВЕЛИН ЙОРДАНОВ – общински съветник, 
от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 28.03.2024 г. 
 

 

 Уважаема госпожо кмет, уважаеми господин председател, уважаеми колеги и 

гости, 

 Става въпрос за ул. Георги Сава Раковски, която е в окаяно състояние. Има 

огромни дупки, кал, няма асфалт, а няма и тротоар. Ще представя и снимков материал. 

На тази улица живеят наши съграждани, данъкоплатци. 

 Моето питане е смята ли Общината да предприеме някакви действия за тази 

улица? 

 Имам и още един въпрос. Следващото ми питане е от граждани на кв. Шенини, 

че няма урегулирани имена и номера на улици, като жителите на този квартал не могат 

да получават писмени призовки, писма и всякакъв вид кореспонденция. Също се 

затрудняват екипите на Спешна помощ при намирането на адреси в случаи на 

нуждаещи се. Именно заради липсата на точни адреси много граждани не могат да 

напишат адресната си регистрация там. Районът е все по-гъсто населен.  

 Питането ми по този въпрос е какво възнамерява да направи Общината за този 

проблем? 

 Ако може, писмен отговор на тези въпроси. 

 Благодаря. 

 

 



 

 

                                                                                                                        ПО-24/25.04.24г. 
ДО 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 
 
 
 
 

ОТГОВОР 
 

НА ПИТАНЕ НА Г-Н ЕВЕЛИН ЙОРДАНОВ 
ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ГАБРОВО, 

ПРОВЕДЕНО НА 28.03.2024 г. 
 
 
 
 
 ОТНОСНО: 1. СЪСТОЯНИЕТО НА УЛ. „ГЕОРГИ САВА РАКОВСКИ“, ГР. ГАБРОВО  
   2. КВАРТАЛ ШЕНИНИ 
 
 
 
 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН  ЙОРДАНОВ, 
 
 
Въпрос 1: 
В началото на месец март бяха извършени огледи по уличната мрежа на град Габрово, 

във връзка с приключването на зимния сезон и изготвянето на списък за текущ ремонт на 
улици. Улица „Георги Сава Раковски“ действително е в лошо състояние и е включена в 
плановете за текущ ремонт през настоящия строителен сезон. 
 

Въпрос 2: 
Квартал „Шенини“ попада в очертанията на регулационния план на гр. Габрово, одобрен с 

Решение №103 протокол 9 от 19.06.2003г. на Общински съвет Габрово. 
Извън територията на квартала, значителен брой имоти попадат в т.нар. земи по §4 от 

Закона за собствеността и ползването на земеделските земи /ЗСПЗЗ/. В тези зони допустимото 
застрояване към момента на създаването им е на едноетажни постройки за „сезонно ползване” 
със застроена площ до 20 кв.м., а  по-късно до 35 кв.м.  

За земите по §4 от ЗСПЗЗ в мeстност „Шенини“ е одобрен  План на новообразуваните 
имоти със Заповед №340 от 06.10.2004г. на Областен управител Габрово. Тези земи по същество 
са със статут на  земеделски земи до промяна на предназначението им, след провеждане на 
процедури от заинтересованите лица. Това им дава възможност да бъдат застроявани.  

Собствениците на имоти в тази територия имат адресна регистрация. 



 

 

В момента се процедира Общия устройствен план на Община Габрово, с който се 
предвижда включването на имоти от землището на гр. Габрово в местност „Шенини“ в обхвата 
на регулацията на гр. Габрово.  

Проблемите с благоустрояването на зоните със земи по §4 ще се решават според 
възможностите на общината и с активното участие на гражданите. 

 
 
С уважение, /П / 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 

 

 

 


